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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012 . év i
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő
kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán Emberi Er őforrások Miniszterhez „Milyen
átszervezésekkel járnak a Pető Intézetet érintő megszorítások? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Pető Intézetben komoly átszervezések vannak folyamatban és racionalizáln i
kívánják az Intézet költségvetését . Önmagában nincs gond ezzel a folyamattal ,
azonban arról értesültünk, hogy ez több, különböző és sikeres terápiás csoport
megszüntetésével járhat együtt . Így például megsz űnhet az úgynevezett „Mamás
csoport” is, ahová a sérült gyermekek és szüleik együtt járhattak konduktí v
fejlesztésre évente több alkalommal . Ez a lehetőség a szegény, vidéki családok
számára rendkívül fontos volt eddig . Kérdezem ezért Öntől, hogy milyen
átalakításokat terveznek az intézet gazdálkodására vonatkozóan, illetve milyen
szolgáltatások fognak megszűnni ennek okán? Továbbá azt is, hogy tervezik e
folytatni a „Mamás csoport"-nak hívott konduktív foglalkozásokat? Milyen módo n
folyik a Pető Intézet rendbetétele?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2015 . október . 22 .

Szabó Tímea
Független országgyűlési képviselő
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